
Protokół  Nr XXVIII 

z obrad XXVIII sesji  Rady Miasta Rypina w dniu 20 grudnia  2012 roku pod 

przewodnictwem p. Joanny Krukowskiej – Przewodniczącej Rady Miasta Rypina 

 

 

      Na stan 15 radnych obecnych było   15. 

      Lista obecności  stanowi   zał. Nr 1 do protokołu. 

 

 

Porządek obrad : 

 

1. Sprawy organizacyjne : 

a/ otwarcie obrad  XXVIII sesji i stwierdzenie quorum. 

        b/ przyjęcie porządku obrad. 

 

 

 Ad.1 a 

Przewodnicząca  Rady Miasta Rypina p. Joanna Krukowska otworzyła obrady XXVIII sesji. 

Powitała wszystkich przybyłych na sesję, stwierdziła, że jest quorum.  

Burmistrz Miasta Rypina p. Grzybowski wniósł o wycofanie z obrad sesji projektów uchwał: 

Nr XXVIII/203/12 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rypina i 

Nr XXVIII/204/12 w sprawie uchwalenia budżetu miasta Rypina na 2013 rok.( projekty 

uchwał stanowią załącznik nr 2 i 3 do protokołu ). 

Uzasadniał to negatywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu budżetu miasta 

Rypina na 2013 rok( opinia  stanowi zał. Nr 4 do protokołu ).  Informował, że Rada może 

oczywiście uchwalić budżet w dniu dzisiejszym, ale osobiście uważa, ze należy nad budżetem 

miasta popracować. Odniósł się do opinii RIO, gdzie miasto Rypin posiada 19% wskaźnik 

zadłużenia, a wiele gmin w Polsce przekroczyło 60% pułap zadłużenia. Jednak nowe 

rozporządzenie ministra finansów p.Rostowskiego powoduje, że RIO ma sztywne stanowisko 

dotyczące przychodów majątkowych, niedowierza miastu, nie mając umów i listów 

intencyjnych. Burmistrz dodał, że mienie nieruchomości sprzedaje się w trybie przetargu 

nieograniczonego , nie ma więc możliwości spisywania umów. Jest wycena biegłego 

potwierdzającego, że miasto jest zdolne uzyskać takie przychody. Mimo tego jednak opinia 

RIO jest negatywna. W 50% na budżet miasta mają wpływ poręczenia  spółkom miejskim. 



Należy jeszcze raz szczegółowo przeanalizować budżet., dokonać korekty i w ciągu roku, 

gdzie będą  uzyskiwane przychody ze sprzedaży mienia, będą wprowadzane nowe inwestycje. 

Reasumując należy w miesiącu styczniu uchwalić  skorygowany budżet. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, w związku z wycofaniem  z porządku obrad 

punktów  dot. uchwalenia budżetu miasta Rypina na 2013 rok,  aby pozostałe punkty  zostały 

zrealizowane  na najbliższej sesji , która  rozpocznie się  za chwilę. Jest to zmiana w porządku 

obrad. 

Poddała nowy porządek obrad pod głosowanie z wyczerpaniem punktu 1a i 1b. 

Rada Miasta Rypina  15 głosami  „za „ jednogłośnie  przyjęła porządek obrad.  

 

W tej sytuacji Przewodnicząca  Rady Miasta zamknęła  obrady XXVIII sesji. 

 

Płyta z nagraniem obrad  sesji stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Protokołowała :                                                Przewodniczący  Rady Miasta Rypina  

 

Mariola Jędrzejewska                                              Joanna Krukowska  

       

 

 


